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To: @minvws.nl];BEEN
IEEE @minvws.nl];
From: )
Sent: Mon 12/13/2021 6:21:53 AM

Subject: RE: Gespreksverslag CIBH/LCH

Received: Mon 12/13/2021 6:21:53 AM

Hoi, misschien ben ik niet of te duidelijk, maar er is nog geen sprake van importeren Ich-data in onze hotspot. De beleidslijn van

vorig jaar is niet veranderd.

orEE

van:ICKECN<BEEECM@ minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 10 december 2021 14:43

Aan EE @minvws.ni>; ) SEE @minvws.nt>;IIEXED
@minvws.nl @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Gespreksverslag CIBH/LCH

Dag allemaal,

IEE heb jij die Beleidslijn WJZ (juni 2020)? Ik heb er al eerder naar gezocht maar ik heb geen beleidsdocument of ander stuk

van WJZ kunnen vinden wat aansluit bij de beschrijving die je geeft.

Wat ik kon terugvinden is dat, voor zo ver WJZ uitspraak heeft gedaan, de redenatie was dat LCH als privaatrechtelijke partij buiten

beschouwing moest blijven.
Als er een ander beleid is (geweest) en als dat naar [EEEen is gecommuniceerd, dan is dat wat mij

betreft goed nieuws, maar ik ken het stuk niet.

Wat ik weet m.b.t. memo’s is dat [EEenBEE --- memo hebben opgesteld (11 mei 2020) waarin ze

beargumenteren dat LCH onder de Archiefwet valt (zie bijlage).
Het memo is besproken met 5.1.2e en met WJZ maar voor zo ver ik weet is het advies niet overgenomen.

hebjij nog verdere informatie over wat er met dit memo is gebeurd?

Verder heef 5.1.2e dit voorjaar een memo/advies geschreven over de archiefverantwoordelijkheden van VWS m.b.t de

Landelijke Codrdinatiestructuur Testcapaciteit (LCT). De aanleiding was de overgang van LCT naar Dienst Testen. Omdat er een

grote verwevenheid bestond tussen de consortia komt, het LCH in dit memo ook aan bod |[EREconcludeert dat het LCH is

opgericht in opdracht van de minister van VWS en dat de minister daarom ook zorgdrager is. (Link 5.1.2h

is niet ingegaan op waar binnen VWS informatie moet worden gearchiveerd. Later is er onderscheid gemaakt tussen LCH en

Bureau LCH (opgericht vanuit het CIBG).

Dit memo is via astgesteld door de leden van LCT, maar dat is dus voor het de werking van

het memo voor LCT betreft.

Tegelijkertijd met het opstellen van het adviesmemo voor LCT kwamen er vanuit Nafase1oJEEN, via WJZ bij OBP vragen over of

Dienst Testen onder VWS viel.

BED eft toen versneld afstemming gezocht over het memo met WJZEEE hij heeft daar vanuit WJZ geen reactie

op gekregen.

Vervolgacties voor ons

- lk denk dat het verstandig is om z.s.m. in kaart te brengen, welke LCH-informatie wij al/nog in huis hebben

- Dit ook te doen voor andere consortia, want deze vraag is breder (LCT) en gaat natuurlijk ook op ons afkomen.

Zou deze inventarisaties kunnen worden uitgevoerd door Team Hotspot?

elder te krijgen of de lijn t.a.v. LCH ook leidend is voor andere consortia (de vraag is informeel ooit door

aan WJZ voorgelegd maar hier is geen antwoord op gekomen) —
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- MS Teams toevoegen aan de lijst van applicaties waaruit gemigreerd moet worden...

Lijkt me goed om het team Hotspot aan te laten geven welke info er al binnen VWS is (zou uit de eerdere inventarisatie gekomen

moeten zijn). En ik vermoed dat er ook een analyse is gedaan bij LCH. Dat wee EEE :

Dit zelfde speelt denk ik ook rondom Dienst Testen dat nu nog out-of-scope is voor het archiveren in de VWS hotspot.

Vriendelijke groet,

van:[CESIEEe min vis.n>
Verzonden: woensdag 8 december 2021 11:04

) minvws.nl>

Helder verhaal! Gelukkig zit onder Teams Sharepoint. Dus wanneer we daar een oplossing voor hebben, vermoed ik dat we ook

deze plekken kunnen ontsluiten, of het handmatig oplossen met downloads. Morgen staat er een call gepland om met de

functioneel beheerders van Z&V te kijken naar oplossingen. Door de specifieke beveiligingsinrichting binnen het Rijk is het namelijk

tot op heden niet gelukt om Sharepoint te ontsluiten met Z&V. Deloitte heeft voor haar onderzoek ook gewerkt met exports. Maar

een structurele oplossing heeft de voorkeur, vandaar het overleg morgen.

Lijkt me goed om het team Hotspot aan te laten geven welke info er al binnen VWS is (zou uit de eerdere inventarisatie gekomen

moeten zijn). En ik vermoed dat er ook een analyse is gedaan bij LCH. Dat weet

Dit zelfde speelt denk ik ook rondom Dienst Testen dat nu nog out-of-scope is voor het archiveren in de VWS hotspot.

Van: 5.1.28 ) EE mins n>
Verzonden: woensdag 8 december 2021 09:10

Aan: JEEH eminvws.ni>;EEEJEEYeminvws.n!>;[EEEminvws.nl>

Onderwerp: Gespreksverslag CIBH/LCH

Gisteren (7 december) heb ik een overleg gehad me 5.1.2e van het CIBG.

BEE had dit overleg ingeschoten omdat hij als opdracht heeft om LCH-data te archiveren in RijksDoc CIBG. De vraag van het CIBG

is, welke data zij moeten archiveren en welke data bij VWS Kern thuisharen.

Het LCH werkt in MS Teams. Daarin bevinden zich dossiers maar bijvoorbeeld ook chats. MS Teams zal bij het CIBG op korte termijn
worden uitgefaseerd. De data staat op servers van een externe leverancier (Delta N).

De achtergrond van het LCH is als volgt:

LCH is opgericht in maart 2020, vrijwel meteen bij het uitbreken van de crisis. Onder die omstandigheden is de status van het LCH niet

goed vastgelegd; taken, verantwoordelijkheden en bevoegdheden zijn niet in samenhang vastgesteld (blijkt uit een rapport van de

inspectie 1GJ van december 2020). IG) acht Directie GMT bestuurlijk verantwoordelijk. Blijkens Kamerstukken is het GMT op dat

moment al bezig met een verbeterslag. Er komt een Project DG LCH. Het DG telt ca 10 fte.

- Project DG LCH is belast met de voorbereiding van de overdracht van het LCH naar de staande organisatie van VWS.

- Met ingang van 1 oktober 2020 wordt het LCH ondergebracht bij het CIBG. Daartoe wordt bij het CIBG een Bureau LCH ingericht.
In de Kamerbrief (dd 14-04-2021) die deze overgang beschrijft, wordt aangegeven dat “er nadere bestuurlijke afspraken gemaakt zijn

over de bestuurlijke inbedding bij VWS”

Conclusie: er is een “LCH I” (periode maart 2020 tot en met september 2020) en een “LCH II” (periode oktober 2020 tot heden)
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Wat ikmet cb be- en afgesproken:
- Zij gaan na of er in de bestuurlijke afspraken iets is opgenomen over informatiebeheer/dossieroverdracht o.i.d.

*

Op basis van de kennis van nu ga ik ervan uit dat “LCH 1” valt onder VWS Kern en daarmee onderdeel is van het hotspotarchief. De

scope daarvan moet nader worden uitgezocht maar is op dit moment niet in steen gebeiteld, want

=> De zg “Beleidslijn WIZ” (juni 2020) is vooralsnog het uitgangspunt voor het bepalen van de scope. Dat impliceert dat alle informatie

waarover ambtenaren van VWS beschikken over LCH en de afspraken/overeenkomsten die in dat kader tot stand zijn gekomen, bij
VWS worden bewaard (ook als deze elders staan, d.w.z. op servers buiten SSC ICT). WJZ heeft destijds aangegeven dat moet

worden geborgd dat correspondentie en andere documenten worden veiliggesteld m.b.t. de totstandkoming van door VWS

gesloten overeenkomsten, door VWS rechtstreeks betaalde overeenkomsten, en/of overeenkomsten van derden waarvoor aan

VWS expliciete goedkeuring is gevraagd, en voor zover VWS daarbij ook op de inhoud van de overeenkomst heeft gestuurd en niet

slechts gevraagd is om de hoogte van het aankoopbedrag goed te keuren. Deze informatie zou bij individuele derden opgevraagd
moeten worden.

WIZ heeft dit vraagstuk neergelegd bij en destijds beiden werkzaan bij het LCH.

=> Deloitte doet onderzoek naar de inkoop van PBM en heeft LCH-data in scope. Het valt niet uit te sluiten dat in het eindrapport

opmerkingen gemaakt zullen worden over het informatiebeheer rond de inkoop. Wellicht leidt dit nog tot een aanpassing van de

zienswijze binnen VWS Kern op de reikwijdte van de verantwoordingsinformatie van het Ministerie, Het rapport van Deloitte wordt

in januari 2022 verwacht.

- Algemeen uitgangspunt is dat dossiers die ten tijde van de overdracht lopend waren, thuishoren bij LCH II

- BEgaat aan SRRIEEE oor<teln om MS Teams langer ‘levend’ te houden zodat dit een datamigratie niet in de

weg staat.

- Begin 2022 komen we weer bij elkaar op de lijn.

Vervolgacties voor ons

- lk denk dat het verstandig is om z.s.m. in kaart te brengen, welke LCH-informatie wij al/nog in huis hebben

-  Ditook te doen voor andere consortia, want deze vraag is breder (LCT) en gaat natuurlijk ook op ons afkomen.

Zou deze inventarisaties kunnen worden uitgevoerd door Team Hotspot?
- Helder te krijgen of de lijn t.a.v. LCH ook leidend is voor andere consortia (de vraag is informeel ooit door [EEN

aan WJZ voorgelegd maar hier is geen antwoord op gekomen)
- MS Teams toevoegen aan de lijst van applicaties waaruit gemigreerd moet worden....


